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Verslag GMR-vergadering van 01 november 2022 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Mw. Ellis Pranger (voorzitter) 

Dhr. Twan Klein Zieverink 

Dhr. Niels Bohnen 

Dhr. Ruud Driessen 

Aanwezig: 

Dhr. Igor Ronckers 

Mw. Hennie Fransen 

Mw. Marja Burgers  

Mw. Lisanne Te Voert 

 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Jennifer Berkhout, Mw. Hanneke Mertens,  

     Mw. Ivonne van Dam, Mw. Joanita Verkuijl 
      

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers, Mw. Bonna Roos 

 
 

Verslag GMR-vergadering 01 november 2022 

 

1. Opening  

Ellis opent de vergadering om 18.30 uur.  

Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Bonna en Mischa sluiten als bestuur aan om 19.00 uur voor de punten 2 t/m 5.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

Aan de agenda wordt één punt toegevoegd onder punt 4.8: ‘Vluchtelingen in Someren’. 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 27 september 2022 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden schooljaar 2022-2023’ mag nog op de lijst blijven staan. 

*’Nadenken over functie (vice)voorzitter schooljaar 2022-2023’, mag op de lijst blijven staan. 

Ellis stopt na dit schooljaar als voorzitter. Indien iemand wil meelopen zou dat fijn zijn zodat er 

voor komend schooljaar een vloeiende overgang kan plaatsvinden. 

* ‘Bericht sturen voorbeeldreglementen MR-en m.b.t. enkele onduidelijkheden’ is afgewerkt.  

Mag van de lijst. 

*‘Meer zichtbaar maken van de GMR’ mag op de lijst blijven staan.  

* ‘Flyer informatie GMR met als extra een oproep nieuwe leden’, laten staan als aandachtspunt. 

Oproep komt terug op de thema-avond. Ook voor komend schooljaar blijft dit een aandachtspunt.  

De vraag is wat brengt de flyer nog, zeker omdat deze ook al diverse keren verspreid is.  

Idee vanuit Bonna: de communicatie medewerker, Lola Feijen, uitnodigen op de thema-avond. 

Sara Snep bevragen of kidsflits kan aanhaken voor PR. 

*’Thema-avond voorbereiden m.b.t. strategische ambities van stichting Prodas’ is in volle gang. 

M.b.t. het formuleren van de strategische ambities wordt in dit stadium zoveel mogelijk input 

opgehaald. Er is een enquête uitgezet onder leerkrachten, tijdens de GMR-themavond worden 

leerkrachten en ouders bevraagd en er wordt ook gekeken naar een manier om ook leerlingen input 

te laten geven over wat zij belangrijk vinden. Punt mag van de lijst. 
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*’Tekstuele opmerkingen vanuit de GMR aanpassen in het Corona 

draaiboek, zie GMR-verslag 27 september 2022’, mag van de lijst.  

Het draaiboek is goedgekeurd en verspreid onder de scholen. 

*’Vragen/opmerkingen/open eindjes betreffende professionaliseringsbeleid naar RvB sturen en 

 bespreken 1 november aanstaande’, mag van de lijst. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Professionaliseringsbeleid bespreken aanvullende vragen 

Tijdens de vergadering is er uitgebreid stil gestaan bij het professionaliseringsbeleid. 

Belangrijkste conclusie is dat het stuk op meerdere manieren geïnterpreteerd kan worden. De een 

leest het als “kijk eens wat er allemaal is”, terwijl de ander vooral leest “kijk eens wat er allemaal 

moet”. De GMR wil niet dat (nieuwe) medewerkers vooral dit laatste voelen want dat is niet de 

intentie van het professionaliseringsbeleid. 

Vanuit de PGMR is er een zorg m.b.t. de startende leerkrachten en roept de term portfolio veel 

vragen op. Het portfolio is nu als houvast voor de starter, dit omdat startende leerkrachten door 

diverse directeuren begeleid worden. Er is nu weinig lijn in begeleiding van het vaste personeel, 

hierin is nog veel directeur-afhankelijk. Prodas zoekt naar één lijn.  

Vanuit de PGMR voelt het stuk als controle/wat moet vanuit personeel. 
 

Voorstel vanuit de RvB: misschien willen er 2 of 3 mensen mee kijken naar het beleidsstuk zodat  

de bewoordingen meer voelen als een stuk met de mogelijkheden tot professionalisering/scholing. 

Ellis zal navragen wie er bereid is om mee na te denken hierover. 
 

De GMR kan nog niet instemmen met het professionaliseringsbeleid. 
 

Enkele vragen/opmerkingen: 

*’ E-Wise is al uitgerold, hierin is de communicatie achtergebleven.’  

Communicatie komt deze week voor het personeel. 

*’Vastlegging van HR-gerelateerde activiteiten worden in HR Today gedaan. Er is onduidelijkheid 

over wie er toegang heeft tot HR Today. In het kader van de AVG is het wel belangrijk om hier 

duidelijkheid over te scheppen wanneer HR Today bijvoorbeeld gebruikt gaat worden voor 

portfolio-opbouw’. 

*’ Wat biedt Prodas nieuwe leerkrachten aan om bij Prodas te komen werken?’  

Vaste aanstelling (fulltime wanneer men dit wil), ontwikkeltraject. 

*’Moet de flexibiliteit komen vanuit de jonge leerkrachten? Of moet er gekeken worden naar 

mensen bij Prodas die bijv. zoeken naar mobiliteit? Hoe geef je medewerkers het vertrouwen dat 

ze in alle veiligheid kunnen kijken op een andere school?’ 

Als Prodas de starters helemaal tevreden stelt, dan zal een andere personeelsgroep meer 

ontevreden worden. 

*’Wordt er bij vervangers teruggevraagd hoe de ontvangst is geweest?’  

Dat is op dit moment nog niet zo. Wellicht is het goed om te onderzoeken of dit wenselijk is. 

*’Bij losse vervangers is de begeleiding nog lastig, de TMA-directeur zou deze begeleiding vorm 

moeten geven?’ 

Drie weken geleden is er een bijeenkomst geweest voor startende leerkrachten, hierin is veel 

feedback verzameld. Dit wordt teruggekoppeld naar de directeuren. 
 

4.2 Voortgang begroting 2023 

De begroting wordt gemaakt in Capisci. Vorig jaar lag het accent op: hoe werkt het systeem?  

Dit jaar is het gesprek geweest over onderwijsinhoud en kwaliteit. Ook zijn de strategische 

projecten begroot. Op dit moment is de optelsom van alles nog te negatief. Prodas denkt na over 

hoe dit verder vorm te geven. Vaak komen er gedurende het schooljaar nog extra middelen/geld 

binnen in de vorm van subsidies. Er zijn geen wezenlijke veranderingen behalve het wegvallen 

van het NPO-geld, maar dit was voorzien.  

Strategisch is er gekozen voor E-Wise en wordt er geld gestoken in het passend onderwijs.  

De achterstand van onderhoud aan gebouwen zal versneld worden ingelopen. Laride (bureau) 

ondersteunt Prodas hierin. 
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4.3 Concept begroting GMR 2023 

Ellis heeft samen met Bonna gekeken naar de begroting van de GMR 

voor 2023. Als uitgangspunt is de begroting van eerdere jaren gebruikt. 

Scholingsbudget is verhoogd i.v.m. veel nieuwe mensen in de GMR en bijbehorende scholing. 

Vraag:  

‘Blijft de scholing staan voor de werkgroep financiën?”  

Deze scholing blijft staan, Ellis is aan het zoeken naar een passende scholing. 
 

4.4 Voortgang strategische ambities  

De PowerPoint ‘evaluatie strategische ambities Stichting Prodas’ wordt besproken door de RvB.  

Eén van de dia’s geeft aan, d.m.v. vinkjes, hoe tevreden Prodas is over de stand van zaken. 

Belangrijk voor het volgende ambitieplan is: zodanig doelen formuleren dat we resultaten beter 

inzichtelijk kunnen maken.  

RvB geeft aan dat op het huisvestingsdossier ze het meest zijn achtergebleven. Hierin is men 

afhankelijk van gemeenten.  

Ook had het kader Brainpoortscholen anders gesteld kunnen worden.  

Verder geeft de RvB nu aan dat het leerkrachttekort een grote urgentie is. Het anders invullen van 

vervangingen oplossen moet nu bekeken worden. 
 

4.5 Stand van zaken personeel  

De basisformatie is op orde.  

Heel veel vrouwelijke leerkrachten zijn zwanger binnen Prodas. Ouderschapsverlof is enorm 

aantrekkelijk voor ouders waardoor leerkrachten langdurig afwezig zijn.  

Vandaag is er via intranet een bericht voor personeel uitgegaan dat wanneer personeel bijv. 

financiële zorgen heeft, hierin contact met de leidinggevende gezocht kan worden.  

Vraag:  

*’In hoeverre heeft Prodas middelen om ook landelijk hierin signalen af te geven?’  

Dit gaat via de Cao-onderhandelingen of via de PO-raad. Er is een werkgroep die naar secundaire 

arbeidsvoorwaarden kijkt (bijv. thuiswerkvergoeding/reiskosten/telefoonvergoedingen).  
 

4.6 Huisvesting  

De GMR wordt bijgepraat over het IHP.  
 

De energiecontracten worden door een bureau/adviseur afgesloten voor Prodas.  

Het verbruik van de scholen is hoog, hierin wordt gemonitord. De adviseur kijkt mee.  

Er is één school die een opvallend hoog verbruik heeft, deze krijgt adviezen hierin, het gaat hier 

over een oud gebouw. 
  

CO2-meters zijn besteld, de eerste melders zijn geplaatst. 
 

4.7 Voortgang passend onderwijs  

Er zijn 5 werkgroepen geformeerd die onderzoeken wat de nieuwe visie op inclusiever onderwijs 

betekent in de praktijk. De groepen zijn: ENP (Expertise Netwerk Prodas), SBO, LEO, IB en 

Basisscholen. 

Binnen het samenwerkingsverband worden andere gesprekken gevoerd, namelijk m.b.t. 

financiering van verwijzingen.   
 

4.8 Vluchtelingen Someren  

In de krant is een artikel verschenen m.b.t. het aanbieden van onderwijs aan opgevangen 

vluchtelingen. Tot vandaag heeft Prodas nog geen signaal ontvangen om hierin te ondersteunen. 

Deze vraag kan natuurlijk veranderen. Mocht dit veranderen is het wel ingewikkeld, op dit 

moment zijn er geen leerkrachten beschikbaar. 
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5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1 Thema-avond  

De uitnodiging is vandaag verzonden naar de contactpersonen van de MR-en en naar alle  

GMR-leden. Aan het begin van de thema-avond zullen de MR-leden worden ontvangen door de 

GMR contactpersoon. Cube verzorgt het interactieve deel van de avond.  

GMR-leden zijn deelnemers aan de avond en hebben, behalve contact leggen met hun 

contactscholen, geen aanvullende taken tijdens de avond. 

____________________________________________________ 

 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomst van de GMR over het professionaliseringsbeleid staat in het verslag genoemd.  
 

b.   Rooster van aftreden 

       Er zijn meerdere leden die aftreden per jaar, hierop moet de GMR gaan voorsorteren. Komende  

       vergadering als agendapunt opnemen. 
 

c.    Rol werkgroepen 

       Binnen de GMR wordt gewerkt met werkgroepen. Deze werkgroepen hebben allemaal 

       verschillende aandachtsgebieden en op die manier kan er per werkgroep meer  

       gespecialiseerd worden op inhoud. Als het bijvoorbeeld gaat om de begroting dan heeft de  

       werkgroep financiën hierin de lead. Zij koppelen hun bevindingen met een advies terug  

       richting de voltallige GMR. 
        

d.    Rol contactpersonen 

       Binnen de GMR wordt gewerkt met contactpersonen. Een GMR-lid heeft één of meerdere 

       scholen onder zijn/haar hoede. In de communicatie wordt er soms gekozen om vanuit de  

       contactpersonen te communiceren i.p.v. vanuit het secretariaat.  

       Het staat de contactpersonen vrij om contact op te nemen met de contactschool om te  

       informeren naar of de GMR iets kan betekenen. Ook is er de mogelijkheid om als  

       contactpersoon aan te sluiten bij een MR-vergadering om op die manier de verbinding te  

       zoeken. 

         

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Alle punten van vandaag hebben te maken met kwalitatief goed onderwijs (huisvestiging, inclusief 

onderwijs, professionalisering) wat ten goede komt aan alle kinderen binnen stichting Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.00 uur. 
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Werkgroepen-indeling schooljaar 2022-2023: 
 

‘GMR in verbinding’:    Twan Klein-Zieverink, Ellis Pranger  

‘Personeel’:     Jennifer Berkhout, Igor Ronckers, Marja Burgers 

‘Strategie, huisvesting en financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Te Voert, Ivonne van Dam 

‘Onderwijskwaliteit’:    Hennie Fransen, Hanneke Mertens, Niels Bohnen  

 

 

Vergaderdata 2022-2023 - Locatie: Hart van Heuze / koffiekamer bassischool Antonius  
 

*Dinsdag  27 september 2022 18.30 – 21.00 uur 

(locatie: koffiekamer basisschool Antonius in Heusden) 
 

*Dinsdag  01 november 2022    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

Donderdag   24 november 2022 19.00 - 22.00 uur 

(thema-avond GMR-MR, locatie: Hart van Heuze in Heusden)  
 

*Dinsdag   20 december         18.30 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Woensdag  11 januari 2023  18.30 - 21.00 uur    

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  02 maart 2023   18.30 - 21.00 uur   

 (locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  11 mei 2023  18.30 - 21.00 uur     

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Dinsdag  06 juni 2023  18.30 – 20.00 uur 

(financiële commissie bespreking jaarrekening) 
 

*Woensdag  28 juni 2023    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  13 juli 2023 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 

 


